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Or. 0002.6.2023 

Protokół Nr L/23 

Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

z dnia 30 czerwca 2023 r. 

 

 Z posiedzenia L sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie, przeprowadzonej 

w dniu 30 czerwca 2023 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wyso-

kiem Mazowieckiem. 

 

Ad.1 

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00. Na 15 osobowy skład Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 14 radnych, w związku z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził prawomocność posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości (listy obecności 

w załączeniu).  

Ad.2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został 

radnym dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wy-

sokie Mazowieckie. 

5. Raport o stanie miasta za 2022 rok. 

a) Przedstawienie raportu o stanie miasta Wysokie Mazowieckie. 

b) Debata nad raportem. 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzo-

wi Miasta Wysokie Mazowieckie. 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

a) Opinie komisji stałych w sprawie sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

b) Wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Miasta. 

c) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: 

1) przedłożonego przez Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie sprawoz-

dania z wykonania budżetu za 2022r. 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

d) rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu miasta za 2022 r. 
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e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzo-

wi Miasta Wysokie Mazowieckie. 

7. Podjęcie Uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za ko-

rzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto 

Wysokie Mazowieckie. 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania człon-

ków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Wysokie Mazowieckie. 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej. (ul. Wiosenna). 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. (obwodnica 

I część). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wyso-

kie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2023-2027. 

13. Interpelacje i wnioski. 

14. Sprawy różne. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad sesji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski, do porządku 

obrad. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad. 

( W związku z trudnościami technicznymi, związanymi z siecią internet, przeprowadzono gło-

sowania za pomocą systemu eSesja, radni którzy nie mieli technicznej możliwości oddania 

głosu za pośrednictwem systemu, oddali głosy imiennie). 

Głosowanie z systemu teleinformatycznego eSesja 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.  

Wykaz z systemu eSesja: czas głosowania: 30 czerwca 2023, godz. 11:14, wyniki: ZA: 9, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (BRAK GŁOSU), Lech Kazimierz 

Jamiołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (BRAK 

GŁOSU), Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (BRAK GŁOSU), Sławomir 

Mioduszewski (BRAK GŁOSU), Wojciech Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (BRAK GŁO-

SU), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (BRAK 

GŁOSU) 

Wykaz głosowań imiennych: Głosowania Imienne w sprawie przyjęcia porządku obrad (w 

związku z trudnościami technicznymi ) Adam Buciński (ZA), Marek Kajurek (ZA), Bogdan Ma-

tuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA),  Krzysztof Murawski (ZA),  Sylwia Wasilewska 

(ZA) wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jed-

nogłośnie. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół  był dostępny 

w biurze rady oraz w systemie eSesja, zapytał o uwagi - nie wniesiono, poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miasta. 

 ( W związku z trudnościami technicznymi, związanymi z siecią internet, przeprowadzono gło-

sowania za pomocą systemu eSesja, radni którzy nie mieli technicznej możliwości oddania 

głosu za pośrednictwem systemu, oddali głosy imiennie). 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLIX sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie.  

Wykaz z systemu eSesja: czas głosowania: 30 czerwca 2023, godz. 11:54, wyniki: ZA: 9, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (BRAK GŁOSU), Adam Buciński (BRAK GŁOSU), Lech 

Kazimierz Jamiołkowski (BRAK GŁOSU), Maciej Robert Janik (BRAK GŁOSU), Katarzyna Jań-

czuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), 

Sławomir Mioduszewski (BRAK GŁOSU), Wojciech Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski 

(BRAK GŁOSU), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasi-

lewska (ZA). 

Wykaz głosowań imiennych: głosowania imienne w sprawie przyjęcia protokołu z XLIX sesji 

Rady Miasta Wysokie Mazowieckie : 

Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski (ZA), Maciej 

Robert Janik (ZA Sławomir Mioduszewski (ZA) Krzysztof Murawski (ZA) 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wy-

sokie Mazowieckie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w sprawozdaniu z działalności przedstawił informację 

z bieżącego funkcjonowania, m.in. o podpisanych zarządzeniach z okresu międzysesyjnego 

( w załączeniu do protokołu): 

- w sprawie wniesienia aportu na rzecz Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej 

Spółka z o.o. z siedzibą w Wysokiem Mazowieckiem ul. 1 Maja 6. 

 Wniesiono do Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. 

w Wysokiem Mazowieckiem, ul. 1 Maja 6 w formie aportu na zwiększenie kapitału 

zakładowego, środki trwałe o łącznej wartości netto 499 500, 00 zł, zgodnie z załącznikiem do 

zarządzenia ( kontynuacja zadania aportowego zarządzeniem 86/2022 Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie z dnia 29.08.2022 roku) Kwota 499 500,00 zł aportu przeznaczona jest 

na podwyższenie kapitału zakładowego o 4995 udziałów. Kwota 153,06 zł przeznaczona jest 
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na kapitał zapasowy Spółki.  

-  w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Miasta 

-  w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektorów: Przedszkola Miejskiego Nr 1 

ŚWIAT MALUCHA w Wysokiem Mazowieckiem i Przedszkola Miejskiego Nr 2 w Wysokiem 

Mazowieckiem. 

Ogłoszono konkurs na stanowisko dyrektora: 

1) Przedszkola Miejskiego Nr1 Świat MALUCHA ul. Armii Krajowej 3, 18-200 Wysokie 

Mazowieckie, 

2) Przedszkola Miejskiego Nr 2, ul. Wołodyjowskiego 2, 18-200 Wysokie Mazowieckie, 

-  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z ułamkową częścią gruntu 

oraz zastosowania bonifikaty. 

 Przeznaczono do sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokal mieszkalny wraz 

z ułamkowym udziałem w gruncie w nieruchomości wspólnej ( ul. 1 Maja 3) za cenę ustaloną 

przez rzeczoznawcę majątkowego na rzecz najemcy lokalu. Udzielono najemcy bonifikaty 

w wysokości 50 % ceny lokalu mieszkalnego wraz z udziałem ułamkowym w gruncie 

w nieruchomości wspólnej.  

-  w sprawie zmiany planu finansowego w zakresie gromadzenia środków na wydzielonym 

rachunku dochodów z Funduszu Pomocy na realizację zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa w 2023 

roku. 

 Zmiany zwiększenia dochodów i wydatków w planie finansowym dokonano na kwotę 

101 052,37 zł i obejmują środki z Funduszu Pomocy na realizację zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, zadania 

zlecone z przeznaczeniem na: 

a) nadanie numeru PESEL na wniosek kwota 183,39 zł 

b) potwierdzenie tożsamości obywatela Ukrainy kwota 4,98 zł 

c) koszty obsługi wniosków kwota 864,00 zł 

d) wypłaty świadczeń dla osób fizycznych i innych podmiotów zapewniających 

zakwaterowanie i wyżywienie osobom z Ukrainy kwota 100 000,00 zł 

- w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o wyłonienie 

Wykonawcy w zapytaniu ofertowym na Wykonanie dokumentacji technicznej na remont 

i rozbudowę budynku OSP w Wysokiem Mazowieckiem. 

 W odpowiedzi na zapytanie ofertowe pn.: Wykonanie 

dokumentacji technicznej na remont i rozbudowę budynku OSP w Wysokiem 

Mazowieckiem” w wyznaczonym terminie na składanie ofert, złożono 5 ofert. 

  Najwyższa 135 073,68 zł brutto. Najniższa 49 692,00 zł brutto.  

Trwa postępowanie. 

- w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym zgodnie z art. 275 pkt. 1 

ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2022r. poz. 1710 z 

późn. zm.): na ,,Wykonanie dokumentacji technicznej na rozbudowę oczyszczalni ścieków 
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i renowacje kanalizacji sanitarnej w Mieście Wysokie Mazowieckie". 

Wpłynęła jedna oferta, na kwotę  1 605 462 zł brutto. Trwa postępowanie.  

- w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o wyłonienie 

Wykonawcy w zapytaniu ofertowym na Zakup 40 szt. drzew alejowych - lip. 

 Najwyższa 43 200,00 zł brutto, Najniższa 9 504,00 zł brutto. 

W terminie określonym przez Zamawiającego tj. 20.06.2023 godz. 09: 00 wpłynęły 4 oferty. 

Trwa postępowanie. 

- w sprawie przeznaczenia do wydzierżawienia na okres 3 lat pod uprawy rolne 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność miasta Wysokie Mazowieckie położonych 

przy ul. Warszawskiej i Alei Niepodległości. 

 Przeznaczono do wydzierżawienia pod uprawy rolne następujące nieruchomości 

gruntowe położone przy ul . Warszawskiej (ozn. nr geod. 382/1, 382/2, 383/1, 381/1, 381/2, 

380/1, 380/2, 284/1, 284/2, 285/2, 285/1, 286/1, 283/1, 283/2, 282/1, 282/2, 281/1, 281/2, 

280/2, 280/3, 279/3, 279/4, 278/2, 278/3, 277/2, 277/3, 276/2, 276/3, 275/2, 275/3, 274/2, 

273/2, 272/2, 271/2, 271/5, 288/2 o łącznej powierzchni 7,4003 ha.)Wysokość czynszu 

dzierżawnego ustalona została w wysokości – 1 282,00 zł/ha oraz część nieruchomości 

gruntowych położonych przy ul. Alei Niepodległości (ozn. nr. geod. 721/2, 721/3, 721/10 o 

łącznej powierzchni 0,3355 ha. Wysokość czynszu dzierżawnego ustalona została w wysokości 

– 420,11 zł/ha). 

 Łączna powierzchnia nieruchomości gruntowych wynosi 7,7358 ha, łączna wysokość 

czynszu wynosi 1702,11 zł/ha. Wydzierżawienie nieruchomości gruntowych nastąpi na okres 

3 lat z możliwością  wcześniejszego wypowiedzenia, zgodnie z Kodeksem Cywilnym. Opłata 

czynszu będzie waloryzowana o roczny wskaźnik inflacji.  

- w sprawie przygotowania projektów uchwał Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z ułamkową częścią gruntu 

oraz zastosowania bonifikaty. 

 Przeznaczono do sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokal mieszkalny 

wraz  z ułamkowym udziałem w gruncie w nieruchomości wspólnej za cenę ustaloną przez 

rzeczoznawcę majątkowego na rzecz najemcy lokalu ul. Armii Krajowej 2/** w Wysokiem 

Mazowieckiem. Udzielono najemcy bonifikaty w wysokości 50% ceny lokalu mieszkalnego 

wraz z udziałem ułamkowym w gruncie w nieruchomości wspólnej. 

Ponadto Burmistrz Miasta Wysokie Mazowiecki p. Jarosław Siekierko poinformował  

o: 

- kwestiach dotyczących przeniesienia Zakładu Ubezpieczeń Społecznych.  

- pozyskanych środkach finansowych na monitoring w mieście w kwocie ok. 100 tys zł, eko-

pracownię w Miejskim Zespole Szkół – ok. 50 tys zł,  

- złożonym wniosku o dofinansowanie na żłobek na 120 miejsc. Dofinansowanie ok. 5 mln zł. 

- odbiorze II części obwodnicy.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał czy są uwagi lub wnioski do przed-

stawionego sprawozdania – nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła bez uwag 

sprawozdanie Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 5. Raport o stanie miasta za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że raport wpłynął do Rady 

Miasta w ustawowym terminie, zgodnie z art. 28 aa ustawy o samorządzie gminnym, wszyst-

kie komisje analizowały raport, który jest również dostępny na Biuletynie Informacji Publicz-

nej. 

a) Przedstawienie raportu o stanie miasta Wysokie Mazowieckie. 

Burmistrz p. Jarosław Siekierko przedstawił raport o stanie miasta za 2022 rok, wymóg 

raportu powstał kilka lat temu, to już 5 raport o stanie miasta Wysokie Mazowieckie. 

Podziękował p. Ewie Konarzewskiej Zastępcy Burmistrza Miasta, odpowiedzialnej za 

przygotowanie raportu, raport został przygotowany zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie 

gminnym i stanowi podsumowanie działań podejmowanych w 2022 roku. Dokument został 

opracowany na podstawie materiałów oraz danych przygotowanych przez Referaty Urzędu 

oraz jednostki organizacyjne Miasta Wysokie Mazowieckie, w związku z czym podziękował 

Dyrektorom jednostek organizacyjnych miasta i Kierownikom Referatów urzędu za 

przygotowanie powyższych informacji. Raport obejmuje w szczególności realizację polityk, 

programów, strategii i uchwał Rady Miasta, uwzględnia mocne i słabe strony, szanse 

i zagrożenia. Stanowi kompleksowe zestawienie danych i informacji o naszym Mieście, które 

przedstawiają obraz sytuacji społeczno-gospodarczej miasta Wysokie Mazowieckie w 2022 

roku. 

 W 2022 roku Miasto Wysokie Mazowieckie w niezależnych rankingach zajęło: m. in. 

na 114 Gmin Województwa Podlaskiego zajęło I miejsce i tytuł lidera województwa 

w kategorii Gminy Miejskie w Rankingu Gmin Województwa Podlaskiego za 2021 rok. 

Ranking Gmin Województwa Podlaskiego realizowany we współpracy Fundacji Rozwoju 

Demokracji Lokalnej z Urzędem Statystycznym w Białymstoku. Celem przedsięwzięcia jest 

wyłonienie i promowanie gmin wyróżniających się pod względem rozwoju społeczno-

gospodarczego oraz najlepszych praktyk przez nie stosowanych. W ramach Rankingu ocenie 

poddawane są wszystkie gminy Województwa Podlaskiego z wyłączeniem miast na prawach 

powiatu: 

Białegostoku, Łomży i Suwałk. Dodatkowo Miasto Wysokie Mazowieckie zajęło:  

- III miejsce w kraju w rankingu wydatków inwestycyjnych czasopisma „Wspólnota” w 

kategorii miasta powiatowe. Podczas XX Samorządowego Forum Kapitału i Finansów, - 

uwzględniana była całość wydatków majątkowych poniesionych w ciągu ostatnich trzech 

lat (w tym przypadku 2019-2021). Wysokie Mazowieckie wydało rocznie na inwestycje w 

przeliczeniu na jednego mieszkańca 2 363,72 zł.  

- III miejsce w rankingu pisma „Wspólnota” - „Wykorzystanie środków UE”, w kategorii 

miasta powiatowe - dotyczy to perspektywy unijnej, za lat 2014-2021. To ranking 

potwierdzający, jak wiele środków na inwestycje udaje się miastu pozyskać z zewnątrz, 

bez konieczności angażowania dużych środków z budżetu miasta. 



Strona 7 z 16 

 

- Miasto ma w 100 % pobudowaną infrastrukturę techniczną; drogi, pełne uzbrojenie, 

wodociag, gaz. Posiadamy plany zagospodarowania przestrzennego miasta ułatwiające  

ludziom sprowadzanie się to również znaczne ułatwienie dla osób, ktore chcą 

inwestować. W mieście funkcjonują dwa przedszkola, szkoły.  

 Burmistrz stwierdził, że w raporcie największą bolączka, pomimo wielu sukcesów, jest 

problem demograficzny, który dotyka również miasta Wysokiego Mazowieckiego, kwestia 

była omawiana na komisjach. Burmistrz poprosił o pomoc, wspólnie należy kwestię 

przeanalizować i zaproponować rozwiązania wspierając wzrost demograficzny np. w formie 

uchwały we wrześniu, październiku bierzącgo roku. Burmistrz co miesiąc prosi 

o sprawozdania dotyczące danych demograficznych, wydał polecenia pracownikom 

dotyczące analizy podejmowanych uchwał w przedmiotowej kwestii i możliwych pomysłów 

w przedmiocie wsparcia demografii miasta. Burmistrz zaproponował, aby na komisjach radni 

debatowali nad rozwiązaniami wspierającymi wzrost demograficzny. Zdaniem Burmistrza 

należy stworzyc warunki, żeby młodzież zostawała, żeby absolwenci wracali, trzeba pomyśleć 

i zaproponować  stosowne rozwiązania np. ulgi. 

b) Debata nad raportem. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że obecnie odbędzie się 

debata nad raportem. Stwierdził, że do Rady Miasta nie wpłynęło żadne zgłoszenie od 

mieszkańców miasta do udziału w debacie nad raportem. Poprosił przewodniczących stałych 

komisji o przedstawienie opinii na temat raportu o stanie miasta Wysokie Mazowieckie, 

raport omawiany był na wszystkich komisjach. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki poinformował, że 

komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja 

zapoznała się z raportem, przeprowadzono wiele inwestycji, pozyskano wiele środków z ze-

wnątrz, miasto jest czyste, piękne zadbane, co zauważają przyjeżdzający, Przewodnicząca 

Komisji Kultury i Oświaty przekazała w imieniu swoim i członków komisji gratulacje i podzię-

kowanie Burmistrzowi Miasta, jako gospodarzowi, zdaniem Przewodniczącej Komisji Kultury 

i Oświaty pozyskiwanie środków z zewnątrz świadczy o tym że Burmistrz Miasta p. Jarosław 

Siekierko dba o budżet, raport został przyjęty bez uwag. 

Przewodniczący komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski poinformował, że komisja 

zapoznała się z raportem , w dyskusji również zwrócono uwagę na dane demograficzne, ko-

misja zaopiniowała pozytywnie raport o stanie miasta.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski nie było uwag, 

pojawiły się sugestie na przyszłość dotyczące kierunków na przyszłe lata, takie zostały prze-

kazane. Komisja przyjęła raport bez uwag, opinia pozytywna.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski poinformował, że komisja zaopinio-

wała raport pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził debatę nad raportem o stanie 

miasta za 2022 rok. 
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Radny p. Przemysław Alkowski stwierdził, że co roku w dokumencie znajdowała się informa-

cja na temat dochodów jednostek, zdaniem radnego zabrakło szczegółowszych informacji 

dotyczących zlikwidowanej w październiku Miejskiej Pływalni Wodnik. Radny spodziewałby 

się więcej informacji m. in. na temat zadłużenia zlikwidowanej jednostki, wymagalnych rosz-

czeń, stanu finansowego, czy to w kierunku spółki miejskiej czy względem zakładu energe-

tycznego. 

Burmistrz p. Miasta Jarosław Siekierko stwierdził, że Zakład Budżetowy Miejska Pływalnia 

Wodnik został zlikwidowany ze względu na koszty funkcjonowania, w związku z przepisami 

dotyczącymi odbiorców wrażliwych. Zakład nie posiadał zobowiązań w stosunku do firm ob-

cych, tylko w stosunki do spółki miejskiej, to kwota około 700 tys, zł, która cała została zapla-

nowana do spłaty na ten rok , pozostało do spłaty jeszcze około 250 tys. W związku z czym 

Skarbnik otrzymała polecenie, aby co miesiąc przygotowywać na ten cel kwotę około 40 ty-

sięcy zł. Na skutek likwidacji powstały oszczędności w granicy około 350 tys zł, ze względu na 

kwestie cen energii i cen ciepła.  

Radny p. Józef Sokolik dokument jest niezwykle istotny z punktu widzenia tego, co w mieście 

się dzieje, ale również z punktu widzenia historycznego. W tak dużym dokumencie, można 

znaleźć szereg istotnych informacji. Generalnie ważne jest prezentowanie systematyczne 

danych i informacji, jak struktura gminna funkcjonuje, przedstawianie raportu o stanie gminy 

obowiązuje od kilku lat. Ważne jest, jaki obraz uzyskuje się po zapoznaniu się z dokumentem. 

 Każdy, kto przeczyta dokument stwierdzi, że miasto funkcjonuje prawidło i się rozwi-

ja. Zadania inwestycyjne są realizowane na ogromną skale, jednostki podległe realizują za-

dnia na wysokim poziomie, wszystkie zadania samorządowe są realizowane bez zwłoki, co 

pokazuje, że to, co dzieje się w mieście, cykle inwestycyjne, które trwają, to okres rozkwitu 

miasta. Wykorzystanie 5 minut w historii, w tej chwili wiemy, że każdy samorząd ma takie 

możliwości, tylko w wielu przypadkach albo brak pomysłu i inicjatywy, co może występować 

rzadziej, ale przede wszystkim to kwestia wkładu własnego i poziomu zadłużenia, nasze mia-

sto pomimo tak wielkich inwestycji nie ma zadłużenia - to wielkie osiągniecie, a jeżeli ma to 

higieniczne. Dokument pokazuje, co dzieje się w Mieście. To, co tu jest zapisane nie odbiega 

od doświadczeń osób odwiedzających miasto np. po dłuższej nieobecności twierdzą, że dużo 

się pozmieniało. To znaczy, że jest odpowiednie planowanie, odpowiednia gospodarka finan-

sowa, gospodarowanie zasobami, uważam, że ten dokument odzwierciedla stan faktyczny, i 

jest mocnym dokumentem w kierunku udzielenia wotum zaufania Burmistrza Miasta Wyso-

kie Mazowieckie. Dziękuję p. Burmistrzu za to, co jest robione i za ten dokument, który dla 

nas i dla mieszkańców daje obraz rzeczywistości, a dla kogoś, kto za 20-30 lat po zapoznaniu 

się z dokumentem będzie miał obraz działania miasta w tym okresie, życzę dalszych takich 

prac.  

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta. 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowa-

nie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta. 

Głosowanie w sprawie Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmi-

strzowi Miasta Wysokie Mazowieckie. - czas głosowania: 30 czerwca 2023, godz. 12:35, wy-

niki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef 

Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr L/301/2023 w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie w załączeniu do protokołu) 

Burmistrz Miasta p. Jarosław Siekierko chciałem państwu bardzo serdecznie podziękować, 

raport o stanie miasta to jest praca wszystkich ludzi, czyli wszystkich jednostek, wszystkich 

dyrektorów, pracowników, którzy funkcjonują w tych strukturach. Efekty raportu to również 

efekt pracy mieszkańców i firm z terenu miasta oraz wspólpracy z innymi samorządami, Po-

wiatem, Gminą, Samorządem Województwa Podlaskiego. Dziękuję państwu radnym, bo 

zawsze, o co się nie zwrócę, to mogę liczyć na pomoc. Bardzo państwu dziękuję za takie wo-

tum, bo czytam gazety i wiem, że w różnych samorządach jest różnie. U nas takiej przepy-

chanki nie ma,  a jak nie ma przepychanki i jest zgoda, to zawsze coś będzie do przodu, 

zawsze coś zostanie zrobione więcej ponad miarę. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

a) Opinie komisji stałych w sprawie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie z wykonania 

budżetu miasta za 2022 rok, zostało przekazane już w miesiącu maju, sprawozdania były 

omawiane na komisjach stałych i komisji rewizyjnej. Poprosił przewodniczących o przedsta-

wienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki komisja pozytyw-

nie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Sylwia Wasilewska komisja pozytywnie zaopi-

niowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski komisja pozytyw-

nie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

Przewodniczący komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski poinformował, że na plano-

wane dochody budżetowe w wysokości 69 884 609,97zł wykonanie wyniosło 70 818 438,74 

zł, co stanowi 101,3 % wykonania planu. 
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Na plan wydatków budżetowych w kwocie 76 884 589,07zł wykonanie wyniosło 

71 261 327,40 zł co stanowi 92,7% wykonania planu. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski odczytał opinię komisji tj. po rozpa-

trzeniu sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 rok, Komisja Rewizyjna stwierdza: 

Na planowane dochody budżetowe w wysokości 69 884 609,97zł wykonanie wyniosło 

70 818 438,74 zł, co stanowi 101,3 % wykonania planu. Na plan wydatków budżetowych w 

kwocie 76 884 589,07zł wykonanie wyniosło 71 261 327,40 zł, co stanowi 92,7% wykonania 

planu. Zmiany dokonywane w budżecie miasta w trakcie roku budżetowego przez Radę Mia-

sta i Burmistrza Miasta wynikały z bieżących potrzeb realizacji budżetu miasta. Rada Miasta 

podjęła 11 uchwał zmieniających budżet miasta, Burmistrz Miasta wydał 18 zarządzeń w 

sprawie zmian w budżecie miasta. Zarządzenia Burmistrza Miasta mieściły się w ramach 

przyznanych przez Radę Miasta Wysokie Mazowieckie uprawnień. Biorąc powyższe pod 

uwagę Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 

2022 rok. Komisja pozytywnie ocenia informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za 2022 rok, która jest zgodna z uchwałą budżetową.  

b) Wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Miasta. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski odczytał wniosek tj. Komisja Rewi-

zyjna po zapoznaniu się z Zarządzeniem Burmistrza Miasta  Nr 24/2023 z dnia 31 marca 

2023r. w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 rok i 

Zarządzeniem Nr 30/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 r. w sprawie przekazania sprawozdania 

finansowego organowi stanowiącemu za 2022 rok na podstawie art. 18 a ust.3 z dnia 8 mar-

ca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz.U.z 2023 r.poz.40 t.j. ze zm.) : 

1. Pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2022 rok 

oraz sprawozdanie finansowe za 2022 rok  

2. Wnioskuje o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie. 

3. Stwierdzam jednocześnie, że skład Komisji odpowiada wymogom art. 18 a ustawy 

o samorządzie gminnym, a wniosek o udzielenie absolutorium został przyjęty jednogło-

śnie. 

c) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: 

1) przedłożonego przez Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie sprawozdania z wyko-

nania budżetu za 2022r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek odczytał Uchwałę Nr RIO.II-00321-

66/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 6 

kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Wy-

sokie Mazowieckie sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 2022 rok, Skład Orzeka-

jący w osobach opiniuje pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta Wysokie Ma-

zowieckie sprawozdaniez wykonania budżetu miasta za 2022 rok.  

2) wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

https://bip.um.wysmaz.wrotapodlasia.pl/resource/file/download-file/id.14059/attachment.1
https://bip.um.wysmaz.wrotapodlasia.pl/resource/file/download-file/id.14059/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek odczytał Uchwałę Nr RIO.II-00322-

108/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 2 

czerwca 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miasta Wysokie Mazowieckie wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 

2022 rok.  

d) rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budże-

tu miasta za 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję. 

Radny p. Józef Sokolik budżet jest realizowany na bieżąco, była duża ilość zmian 

w budżecie, to budżet który żyje, są wprowadzane różne środki, zawsze mają zabe-

spieczenie i pokrycie, podziękowanie dla Pani Skarbnik i Pana Burmistrza, gospodarka fin-

ansowa jest prowadzona aktywnie i z wielką uwagą, jest duża ilość środków zewnętrz-

nych.  

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze spra-

wozdaniem z wykonania budżetu miasta za rok 2022. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek odczytał projekt Uchwały. ( w załączeniu do 

protokołu).   

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu mi-

asta za rok 2022. 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowe-

go wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za rok 2022. - czas głosowania: 30 

czerwca 2023, godz. 12:59, wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne system eSesja: Przemysław Alkowski (BRAK GŁOSU), Adam Buciński (ZA), 

Lech Kazimierz Jamiołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek 

Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Miodu-

szewski (BRAK GŁOSU), Wojciech Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (BRAK GŁOSU), Ka-

rol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA). 

Głosowanie imienne: Sławomir Mioduszewski (ZA), 

wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Uchwała nr L/302/2023 

 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazo-

wieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek odczytał projekt Uchwały ( w załączeniu do 
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protokołu). 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Wysokie Mazowieckie. - czas głosowania: 30 czerwca 2023, godz. 13:01,  

wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (BRAK GŁOSU), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz 

Jamiołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), 

Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), 

Wojciech Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (BRAK GŁOSU), Karol Nowicki (ZA), Damian 

Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że Uchwała została podjęta jedno-

glośnie.  

Po podjęciu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Przewodniczący Rady Miasta wraz z Wiceprzewodniczącymi Rady w imieniu zebranych przekazali 

gratulacje Burmistrzowi Miasta wraz z symbolicznym bukietem kwiatów. 

Burmistrz Jarosław Siekierko dziękuję jeszcze raz za to jednogłośne głosowanie. Już dzięko-

wałem wszystkim prawie, ale chciałbym jeszcze podziękować pani skarbnik, bo przecież przy-

gotowywała całe to sprawozdanie, całą księgowość ze swoim referatem, także dziękuję za tą 

pracę. Dziękuję też wszystkim swoim pracownikom z Urzędu Miasta, którzy pracują po to, 

żeby te wykonanie tego budżetu było dobre. Ponadto Burmistrz Podziękował Pani Sekretarz, 

Referatom Urzędu, Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej, Przedszkolom, Szkołom, MOK, 

ZGM, ZWKiEC. Radzie Miasta za udzielenie  absolutorium, to 25 absolutorium Burmistrza 

Miasta Wysokie Mazowieckie.  

Uchwała Nr L/303/2023 w załączeniu do protokołu.  

Ad 7. Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto 

Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt uchwały został u-

dostępniony w formie elektonicznej za pomocą aplikacji eSesja, projekt analizowała komisja 

Kultury i Oświaty, poprosił o przedstawienie opinii komisji.  

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Sylwia Wasilewska zgodnie z Obwieszczaniem 

Ministra Edukacji i Nauki z dnia 23 lutego 2023 r. w sprawie wysokości wskaźnika waloryzacji 

oraz maksymalnej wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego, od dnia 1 

września 2023 r. maksymalna wysokość kwoty opłaty za korzystanie z wychowania przed-

szkolnego po waloryzacji wyniesie 1,30 zł. Będzie to opłata za każdą rozpoczętą godzinę fak-

tycznego pobytu dziecka w przedszkolach, czasie przekraczającym wymiar zajęć 5 godzin 

dziennie, opinia komisji w tej sprawie była jednogłośnie pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: podjęcia Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wyso-

kości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych 

przez Miasto Wysokie Mazowieckie. 

Głosowanie w sprawie podjęcia Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wyso-
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kości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych 

przez Miasto Wysokie Mazowieckie ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 
(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 
Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (BRAK GŁOSU), Sławomir Mioduszewski (BRAK GŁO-
SU), Wojciech Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (BRAK GŁOSU), Karol Nowicki (ZA), 
Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Głosowanie imienne: Bogdan Matuszewski (Za), 

   ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek  stwierdził, że Uchwała został podjęta jedno-

głosnie.  

Uchwała nr L/304/2023 w załączeniu do protokołu. 

Ad 8. Podjęcie Uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania człon-

ków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt uchwały został u-

dostępniony w formie elektonicznej za pomocą aplikacji eSesja, projekt analizowała komisja 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej , poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki poinformował o 

pozytywnej opinii komisji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt Uchwały. 

Głosowano w sprawie:podjęcia Uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwo-

ływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Wysokie Mazowieckie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Woj-

ciech Moczydłowski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Mioduszewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że Uchwała została podjęta jed-

noglośnie. 

Uchwała nr L/305/2023 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 9. Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej (ul. Wiosenna). 
Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt uchwały został 
udostępniony w formie elektonicznej za pomocą aplikacji eSesja, projekt analizowała komisja 
Funkcjonowania Miasta, poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta poinformował o pozytywnej opinii komisji. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie podjęcie Uchwały w 

sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej (ul. Wiosenna). 

Głosowano w sprawie: podjęcia Uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej (ul. 

Wiosenna). Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, 

Wojciech Moczydłowski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Mioduszewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

glośnie.  

W załączeniu do protokołu Uchwała nr L/306/2023 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. (obwodnica I 

część ). 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt uchwały został u-

dostępniony w formie elektonicznej za pomocą aplikacji eSesja, projekt analizowała komisja 

Funkcjonowania Miasta, poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski  poinformował o 
pozytywnej opinii komisji. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie podjęcie Uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. (obwodnica I część ). 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (od DK 66 do ul. 

Podlaskiej) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Woj-

ciech Moczydłowski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Mioduszewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że Uchwała została podjęta jedno-

głośnie.  

Uchwała nr L/307/2023 w załączeniu do protokołu  

Ad 11. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, był przedmiotem analizy komisji 

Finansowej. Poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opi-

nię komisji do projektu uchwały. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta p. Renata Kamińska  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sławo-

mir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Pod-

bielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jed-

nogłośnie.  

Uchwała nr L/308/2023 w załączeniu do protokołu. 

Ad. 12 Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wy-

sokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, był przedmiotem analizy komisji 

Finansowej. Poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opi-

nię komisji do projektu uchwały. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta p. Renata Kamińska  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 

Głosowanie w sprawie podjęcia Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobo-

wiązań na lata 2023-2027 - czas głosowania: 30 czerwca 2023, godz. 13:32, wyniki: ZA: 15, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 
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Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech 

Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), 

Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jed-

nogłośnie.  

Uchwała nr L/309/2023 w załączeniu do protokołu. 

Ad. 13 Interpelacje i wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 14 Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek przedstawił informację o rozpoznawanych 

przez Radę Miasta petycjach w 2022 roku, informacja w ustawowym terminie została rów-

nież udostępniona w Biuletynie informacji Publicznej Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek pogratulował Burmistrzowi Miasta Wysokie 

Mazowieckie jubileuszu 25-ego otrzymania absolutorium od Rady Miasta. 

Ad. 15 Zapytania i wolne wnioski. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 16 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął L sesję Rady Miasta godz. 1402.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 


